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Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin, Martin Lundborg, Maria Carlsbogård  

Ansvarig
§ 80 Öppnande

§ 81 Dagordning

§ 82 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 83 Ekonomi Bokföring tom 150605. Ekonomiskt läge gås igenom vid nästa 
möte. Maria fixar bokföringen.

Avtal med ICA Maxi – Janne kollar i avtalet vad det står om 
konkurrens

Maria har träffat banken.  Resultatrapport 2014 och
budget för 2015 är klar och ska lämnas till banken.
Haft ett första möte och väntar på besked där de skall återkomma 
då de missuppfattat lite.
Vi använder Swish i kiosken från nu nr 0766446481 stäms av 
varje vecka.

Kalle har kontaktat Hermansby för att färdigställa de ekonomiska 
diskussionerna kring samarbetet 2014. Lämnat förslag till 
Hermansby som skall fastställas på deras möte ikväll.

Kalle skickar in ansökan om bingotillstånd 

Kalle har varit på möte med Bingoalliansen. Drygt hälften av 
klubbarna var representerade (15 klubbar har speltillstånd).
- Det konstaterades att Bingon 2014 gick klart sämre än 2013 och 
2013 gick lite sämre 2012.
- Det har varit en liten uppgång de första månaderna 2015 men vi 
är inte på samma nivå som ex. 2012.
- 2014 var det också några större investeringar i lokalen 
(spelautomater) som drog ner utdelningen.  
- Bingo på nätet startade i september förra året och går hyggligt 
enligt plan. Antal registrerade spelare är ganska bra och ökar 
sakta. De spelar dock lite för lite.
- Det är hård konkurrens på nätet med bolag som för en ganska 
hård marknadsföring ex. på TV.

- Vi kan räkna med en något större utdelning från Bingon jämfört 
med 2014. Hur mycket vågar dock ingen säga.

Janne
Maria

Janne

Maria

Kalle

Kalle



- En marknadsföring för Kungälvs bingo m.fl. ska göras i höst.
- En liknande drive gjordes i våras för bl.a Stenungsund med gott 
resultat.

Lite bättre men fortfarande trögt med betalning av 
medlemsavgifter. Vi behöver ett bra system för att få ut 
inbetalningskort. Janne kollar vilka lag som fått inbetalningskort. 
Maria skickar ut faktura till Seniorerna och boulen.

Janne
Maria

§ 84 Protokollsutdrag Styrelsen godkänner att P05 kan använda Swich för att skicka och
ta emot pengar på avsett konto i Swedbank. Teckningsrätten på 
kontot i Swedbank står på Sara Wennergren 740426-5287 och 
Jessica Törnqvist 701229-5080 och tecknas var för sig.

§ 85 Sponsring Matchprogram ej klart. Thomas C kollar om han kan bistå för att 
göra klart.

Janne kontrollerar med Securitas Larm och Evergreen om 
möjlighet till sponsring.

Thomas C har färdigställt lista med företagsnamn. Tid för att 
organisera arbetet får avsättas vid nästa möte

Janne
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§ 86 Fotboll Sommarfotbollskolan är nu 140st anmälda och boulen hjälper till i 
köket.

Tyvärr ingen cup i år då för få anmälda lag.

Två träningar genomförda med ensamkommande barn på Romevi
2ggr till under våren. Janne/Maria kollar om KP är intresserade.

Kalle har pratat med KFFs nya ordförande. Förra ordföranden 
kom med förslag om samarbete. Kalle beskrev för den nya 
ordföranden hur resonemanget gick i vintras, dvs att de var för 
sent ute för att prata samarbete 2015 men att vi kan tänka oss att 
prata om hur ett samarbete skulle kunna se ut på lång sikt. Vidare 
att vi dock inte utlovar någonting men prata kan man ju alltid. En 
utgångspunkt då skulle kunna vara damfotbollen i Kungälv, dvs 
alla klubbar.
Den nya ordföranden kände sig inte så insatt.
Vi bestämde att han skulle lyfta frågan till ett styrelsemöte och 
sedan återkomma till mig om dom fortfarande har samma tankar.

§ 87 Kanslirapport Gräs, gräs, gräs – Janne är hårt belastad. Svårt att hinna allt som 
ska göras. Dan F m.fl hjälper till med gräsklippning i samhället

Person från Frivården har slutat då han måste göra sina timmar 
på Romevi på helgerna och det funkar inte så det är avslutat.

Sverigelotter distribueras för fullt till alla lag som lämnat in lappar.

Janne semester fredag 3/7-26/7
Maria löser post o mail mm v 28, vi diskuterar vidare resterande 
veckor nästa möte

Maria



§ 88 Föreningens 
organisation/
Föreningsutveckling

Ansökan om bidrag från energifonden till Svenska 
Fotbollsförbundet. Susanne Lindström ansöker om detta. 

§ 89 Övriga frågor Kalle kontaktar arbetsförmedlingen inför 2015. Kvarstår.
Kalle fått kontakt med annan som skall försöka fixa kontakt.

RUF-Info – påminnelse skickas ut, samtidigt påminnelse om 
närvaroregistrering för våren

Uppgifter inskickade till Folksam efter inbrotten

Martin kollar bommen så den går att stänga och låsa

Kolla om att göra utbildningskvällar kost (Emelie Marek) hjärt- 
lungräddning (Richard Johansson).

Föreningen har fått en fråga om att delta i ett arrangemang den 
13/8. Det är till minne av John Hron. Arrangören heter 
Tillsammans för Kungälv och är en antirasistisk ideell förening i 
Kungälv som startats upp av ungdomar från Kungälv i åldrarna 16 
– 19 år. Annika går på ett första möte 17/6.
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§ 90 Nästa möte Nästa styrelsemöte är måndag 22/6, klockan 18:30.
För fika ansvarar Maria.

Maria

§ 91 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..

Kalle Engström Maria Carlsbogård
Ordförande sekreterare 
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